
“One University One Village” International Earth Building Festival 

Call for Application 

The One University One Village (1U1V) Earth Building Research & Development Centre in now 
under construction in Kunming University of Science and Technology, China.  The construction 
process of the centre gives a platform for artisans training and domestic and international 
academic exchange.  Thus, 1U1V team will launch the first international earth building festival 
in June 2018 to provide an opportunity for local and overseas teachers, students, and 
professionals to learn how to analyse and adjust the soil with simple tools and methods. 
Participants will be assigned in different groups to design and build small earth structures on 
site with the guidance of our experts.   
 
Applicants: Teachers, students, researchers, and professionals in relevant architectural / 
earth building industry 
 
Date: 19th-26th June 2018 

Venue: Kunming University of Science and Technology, Kunming, Yunnan, China 

Invited Experts: Prof. Wenfeng Bai, Mr Marc Auzet, and Ms Juliette Goudy  

Fees: Free of charge (Participant should bear the personal expenses such as airfare, visa, 

travelling, insurance and accommodation by their own cost.)  

Language: English 

Application deadline: 30th April 2018, Monday 
 
Application Method: Please click here to enrol online.  (Quota is limited. Successful 
applicants will receive email notification by 15 May 2018.) 
 
Enquiry:     Email: 1u1v@cuhk.edu.hk (Dr. Wan Li) 
 
                     Tel: +852 3943 6597 (Ms. Tam/Ms. Wong) 
 
 
(Enrollment form link: https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/mycuform/view.php?id=138332)  

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/mycuform/view.php?id=138332


“一专一村”国际生土建造节 

启动招募 
 

“一专一村”于昆明理工大学设立的生土建筑研究发展中心正在施工中，这个夯土建

筑的施工过程同时也是一个工匠培训和本地及国际學術交流的平台。因此，团队计划

在 2018 年 6 月于生土研究发展中心的建设场地举办第一届“一专一村”国际生土建造

节，和来自国内、海外的师生以及专业人士一起学习和实践现代生土的设计和建造方

法。参与者将学习使用简单的工具和方法，分析和调配土料，并分组在专家的指导下

设计建造一个小型的生土构筑物。 
 

主办单位: 香港中文大学及昆明理工大学 

 

招募对象：建筑相关专业的师生、研究人员、专业人士。 
 

日期：2018 年 6 月 19—26 日 

地点：中国云南昆明理工大学 

指导专家：昆明理工大学柏文峰教授、法國生土建造專家 Marc Auzet 先生及 Juliette 

Goudy 女士  

费用：免费参与（参与者的往返机票、签证、交通、保险、食宿等个人费用请自理） 

语言：英语 

报名截止日期：2018 年 4 月 30 日 (星期一) 

参加办法: 请按此填妥网上报名表。（名额有限，成功的被取录的参加者将会在 5 月

15 日前收到电邮确认通知。） 

查询:  电子邮件：1u1v@cuhk.edu.hk (万丽博士) 

            电话：+852 3943 6597 （谭静珊女士/黄丝鏏小姐） 

 

（网上报名表链接：https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/mycuform/view.php?id=138332） 
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